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Opening en vaststelling agenda 
De staatssecretaris heet alle aanwezigen welkom. 
Mevrouw Blom geeft aan dat in de bijlage bij de stukken een concept-aanvalsplan zit. 
Hierop vindt nog een redactieslag plaats. 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
Verslag vergadering 20 februari 2008  
Mevrouw Bügel heeft één opmerking: [secretaris was even weg, opmerking niet 
meegekregen, verzoek aan mevrouw Bügel om deze nogmaals door te geven].  
 
Afspraken per domein 
Beveiliging 
De heer Kok licht toe dat TLS altijd een noodplan heeft voor onvoorziene situaties. 
TNO levert 29/2 het rapport op. De heer Kok zal dan een presconferentie geven. 
Vervolgens kan de contra-expertise starten. 
Op de vraag wanneer de contra-expertise start, antwoordt mevrouw Blom dat de 
selectie deze week plaatsvindt en dat het geselecteerde bureau direct na presentatie 
van TNO-rapport start. Begin april worden de resultaten bekend.  
Afspraken bijlage 1 worden bevestigd.  
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Privacy 
De implementatie van de maatregelen is akkoord. De heer Kroon geeft aan dat de 
OV-bedrijven op 31/1 een brief aan Cbp hebben gestuurd waarin toelichting op 
aanpak. Het Cbp heeft hier positief op gereageerd.  
Overige punten ook akkoord. Op PM wordt buiten vergadering nog teruggekomen. 
 
Tarieven 
Voorgestelde afspraken akkoord. Met opmerking over: 

- De heer Bleker geeft aan dat aan geen algemene tariefsverhoging toegevoegd 
moet worden BEHOUDENS INDEXERING 

- De staatssecretaris geeft aan dat in het aanvalsplan de zuivere formulering van 
opbrengstneutraliteit moet worden opgenomen, in lijn met eerdere afspraken 
en uitingen richting Tweede Kamer en consumenten 

- De heer Verbeek geeft aan dat de technische uitwerking van aantal issues wel 
waargemaakt moet worden door OV-bedrijven. Eerder afgesproken termijnen 
zijn eerder overschreden. Het gaat hier om verdeling OV-jaarkaart, vervanging 
strippenkaart, alternatieven voor supplement en strippenkaart in trein 

- De heer Verbeek geeft aan dat er nog wel een definitieve oplossing voor 
supplementen en strippenkaart op trein moet komen. De staatssecretaris komt 
hier op terug. 

 
Distributie 
Akkoord met voorgestelde afspraken. Met opmerking van de heer Bleker over: 

- Vervoerders en Districhip nemen het voortouw bij het maken van 
vervolgafspraken waarbij ook het toekomstig beheer is geregeld. Zij doen dit 
in goed overleg met decentrale overheden. 

- decentrale overheden/vervoerders starten onomkeerbaar proces dat tot 
bestellingen leidt, na invulling randvoorwaarden (beveiliging, internet, sdoa’s, 
MMI) 

 
Techniek 
Voorgestelde afspraken akkoord. Met opmerking van mevrouw Baljeu dat 100% 
betrouwbare techniek niet bestaat en handhaven bestaande afspraken over criteria 
voor wel/niet afschaffen NVB in Rotterdamse metro. 
 
Communicatie 
Voorgestelde afspraken akkoord. Over de persbijeenkomst vrijdag 29/2 worden nog 
concrete afspraken gemaakt. 
 
Planning en kosten 
Voorgestelde afspraken akkoord. Met opmerking over: 

- beveiliging kan consequenties hebben voor planning 
- laat onverlet dat met actuele kennis planning opgesteld kan worden 
- nieuwe inzichten kunnen hier in verwerkt worden 
- daarnaast geven vervoerders aan dat het uitgangspunt dat de kosten agv het 

aanvalsplan/beveiliging niet op de reiziger mogen worden verhaald, niet op 
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voorhand betekent dat de vervoerders voor deze kosten opdraaien. De 
Staatssecretaris geeft aan dat de consequenties voor de kosten en de 
consequenties voor de planning inzichtelijk worden gemaakt en in alle 
redelijkheid in het regieteam door V&W, decentrale overheden en vervoerders 
zullen worden besproken 

 
 
Regie vervolgtraject 
De staatssecretaris stelt voor het regieteam ook de komende periode te laten bestaan 
om de uitwerking van de gemaakte afspraken te monitoren en waar nodig bij te 
sturen. Het is daarbij zaak dat alle vertegenwoordigers mandaat hebben. De heer 
Ekkers deelt dat. De heer Verbeek ook, maar geeft aan dat hij geen zaken dubbel wil 
gaan doen. Hij stelt voor het regieteam in afgeslankte vorm door te laten gaan. 
Mevrouw Bügel stelt voor het regieteam in plaats van het bestaande 
MOBIS/IPO/SKVV voort te zetten als krachtig en coördinerend orgaan. Anders 
ontstaat er te veel ruis.  
De staatssecretaris wil bestaande overleggen handhaven en regieteam – in afgeslankte 
vorm – bijeen laten komen op basis van de afspraken in het aanvalsplan. De termijnen 
bepalen de agenda.  
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
 


